
Zápis z jednání KVS v Praze dne 30.9. 2019,  

Kde: Budova ČUS Praha, salónek první patro v 9:00hod 

Přítomni členové nové KVS:  

Petr Nedoma, Tomáš Vrňák, Josef Plachý, Hana Valentová, Kamil Koutný, Renata Štrbíková 

Hosté:  

Zbyněk Špaček, Jan Brothánek, Martin Linert (projekt HBO-prezentace) 

Omluveni:  

nikdo 

 

Program: 

1. Uvítaní všech a zahájení                                                                                            P. Nedoma 
 

2. Předseda ČÁST Zbyněk Špaček přednesl připomínky k fungování KVS, zdůraznil spolupráci při 
vytvoření projektu MV, hlídání rozpočtu reprezentace, informoval o změnách ve vozovém 
parku, připomínkoval starty reprezentace(samoplátců) a získání trenérské licence      

                                                                                                                                 P. Nedoma, bere na vědomí 
                                                                    

3. Aktuálně turnaj mládeže TOP 10 juniorů a kadetů 4-6.10. 19 Holandsko –Š. Bělík,  
H. Sommerová, Z. Blašková, trenéři T. Demek, T. Vrňák, M. Pytlík.          P. Nedoma, report 
                                                                                                                 

4. MSJ Thajsko – Korat, 24.11.-1.12. 2019                                                                                                                      

Příprava juniorky 10.11.-14.11. Dusseldorf, junioři 18-21.11. Bratislava 

Nominace: Z. Blašková, L. Záděrová, G. Štěpánová, K. Hrabicová – družstvo, ke schválení k VV 

Nominace: T. Martinko, pouze jednotlivce a mix, ke schválení k VV  

Odlet: Juniorky 21.11.-30.11., Junioři 24.11.-1.12. 

Trenéři: T. Vrňák, J. Braun                                                               P. Nedoma, splněno/vyřízeno                       

 

5. R. Štrbíková U21 dívek + 2x týdně trénink v Havířově – Renata informovala o tréninkové 

skupině v Havířově, pozvolna se organizačně snaží naplnit co nejvíce hráček, bude 

organizovat i krátké VT 8-11.10. v Havířově                                R. Štrbíková, report přetrvává  

 

6. Hodnocení VT Berlín, špatná kvalita ubytování-ubytovna pro pracující, hygiena, sprchy. Po 

naší urgenci přestěhování, hotel již v pořádku. Strava v podstatě nezajištěna, hospoda – 

vajíčko a párek, denní bar. Po stížnostech, varianta stravování v různých restauracích již 

vyhovující. Trénink vyhovující, v podstatě bez sparingů, dlouhé cestování z i na trénink, 

minimální čas na odpočinek mezi tréninky. Organizačně nevyhovující. Znovu se potvrdilo, že 

Berlín není dobrá lokalita na pořádání VT a místní centrum nefunguje.  R. Štrbíková, report    

 

7. KM - H. Valentová, rozdělení projektů v KM. 

HBO – do konce roku 2019 povede M. Linert, stanovení kritérií výběru. A. Sviták povede 

regionální kempy, objektivita ve výběru. Poplatek za účast na HBO? Zúžení výběru HBO věk 

10-12 let, věk 8-10 let regionální kempy mládeže.                                    H. Valentová, report 

 



8. M. Linert – projekt HBO 

Projekt zaměřen děti 7-13 let, hlavně 9-12 let, 13let přechodové období do kadetů. 

Ovlivňovat s pomocí osobních trenérů.  M. Linert odprezentoval projekt HBO, připomínkoval 

kritické postřehy k projektu HBO. KVS obecně projekt HBO podporuje i v dalším období. H. 

Valentová navrhne změny, které by měli vést k větší kvalitě a zefektivnění tréninkového 

procesu.                                                                                       M. Linert/ H. Valentová do 9.12. 

 

9. K. Koutný – informoval o stavu/úrovni kadetské reprezentace, kterou přebral od 1.9. 2019. 

Pozitivně je překvapen z úrovně nejlepších kadetů, první VT reprezentace kadetů se bude 

konat od 7.10-11.10. 2019 v Havířově.                                                          K. Koutný/ report 

 

10. Kondiční trenér Roman Čech – dohoda o spolupráci do konce roku 2019 na 3 vybraných VT, 

Rozpočet na akce předložen VV, vyhodnocení v prosinci 2019.           P. Nedoma/ splněno 

 

11. Nominace na turnaje ITTF do konce roku – muži + ženy, doplněno 

                                                                                                               P. Engel, J. Plachý/splněno 

                                                                                                 

12. WJC SVK a HUN, po dohodě s trenéry organizováno individuálně hotel a strava od pořadatele 

formou stravenky. Služby stejně kvalitní jako při oficiálním balíčku. Úspora.  

                                                                                                                             P. Nedoma/ report 

 
13. Challanger POL-Gdaňsk, organizováno mimo oficiální balíček. Ubytování stejné jako 

každoročně u juniorů v Penzionu 5 min. od haly, strava formou stravenky od pořadatele.  
                                                                                                                            P. Nedoma/ report   
 

14. Zrušení VT mužů v září, nahrazeno VT U21 v Bratislavě 25-29.11. 2019.  J. Plachý / report 
 

15. Superliga – ČÁST pořádala v Bratislavě první turnaj, obě skupiny mužů i žen U23. Další turnaj 
v termínu 19-20.11., pořadatelé ještě nejsou známi.                               P. Nedoma/ report   

 
16. Zrušený VT žen v BLR před turnajem BLR Challanger, náhradní termín v jednání. BLR nabídlo 

náhradní termín, kdy i my máme VT v Havířově v prosinci 2019.             P. Nedoma/ report 
 

17. Diskuze – info o zahraničních turnajích Estonsko, Finsko, problematika účasti hráčů kategorie 
U21 při prvních startech - omezený počet míst v turnaji. K. Koutný navrhuje včasné řešení 
ubytování při MEJ 2020 v Zagrebu CRO-hotel u haly. 
 

18. Závěr – další termín KVS 9.12 v Olomouci. 
 

 

 
 
V Ostravě 18.11. 2019                                                                     vypracoval P. Nedoma – předseda KVS 
 
 
 



 
 
 
 
 

 


